

JABATAN AGAMA ISLAM SELANGOR

NO.SEBUTHARGA : JAI.SEL.BKP/01/053/6/3/6 (2015-d)

KERJA-KERJA MENAIKTARAF DAN MEMBAIKPULIH SRA BUKIT KAPAR BARAT, DAERAH KLANG, SELANGOR DARUL EHSAN

Nama & Alamat Pemborong :

.....

BIL.	KETERANGAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR SEUNIT (RM)	JUMLAH (RM)
A	<u>PERMULAAN</u>				
1	Penyediaan untuk insuran-insuran yang diperlukan untuk melaksanakan kerja seperti berikut; <i>a) Pampasan kerja (work compensation)</i> <i>b) Liabiliti awam(Public liability)</i>	Pukal	-	-	
2	Pengambilan gambar-gambar kerja sebelum, semasa dan selepas kerja disiapkan. Gambar tersebut dibukukan 2 set dalam bentuk laporan dan perlu diserahkan kepada jabatan.	Pukal	-	-	
3	Penyediaan alat-alat keselamatan seperti papan tanda, pita keselamatan, kun dan sebagainya semasa menjalankan kerja.	Pukal	-	-	
4	Menyediakan pekerja,dan alat-alat yang perlu termasuk menyediakan perancah besi/sky lift untuk membuat kerja-kerja yang tinggi.	Pukal	-	-	
5	Membekal pekerja,alat jentera-jentera dan lain-lain peralatan bagi kerja-kerja membersihkan dan memindahkan segala bahan yang tidak di kehendaki ketempat buangan kontraktor sendiri sebelum dan selepas kerja di siapkan seperti yang di arahkan oleh P.Penguasa.	Pukal	-	-	
	JUMLAH				

BIL.	KETERANGAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR SEUNIT (RM)	JUMLAH (RM)
B	<u>KERJA-KERJA MENGGANTI BUMBUNG</u>				
1	Menyediakan pekerja dan alat-alat yang perlu untuk membuka bumbung,rabung,papan tumpu kasau yang lama dan di buang mengikut tentu arah dan arahan P.Penguasa.	Pukal	-	-	
2	Kerja-kerja membekal dan memasang bumbung Ac Corrugated Sheet jenis Macolex berwarna 4 mm tebal mngikut spesifikasi pembekal termasuk mengganti kayu beroti yang rosak mengikut tentu arah dan arahan P.Penguasa. (Blok 2 tingkat dan Blok 4 tingkat 1.0 unit)	M2	1,000		
3	Kerja-kerja membekal dan memasang 4mm tebal perabung berwarna jenis Malex s.c.s dan Macolex Angel Ridges dipasang rapat mengikut spesifikasi pembekal dan arahan P.Penguasa. (Blok 2 tingkat dan Blok 4 tingkat 1.0 unit)	M	100		
4	Membekal dan memasang papan tumpu kasau berketam 200mm lebar 20mm tebal mengikut tentu arah dan arahan P.Penguasa. (Blok 2 tingkat dan Blok 4 tingkat 1.0 unit)	M2	136		
C	<u>KERJA-KERJA MENGECAT</u>				
1	Menyediakan pekerja,alat-alat yang perlu dan mesin pam air tekanan tinggi (water jet) untuk kerja-kerja mencuci dinding dan tentu arah dan arahan P.Penguasa.	Pukal	-	-	
2	Menyediakan pekerja dan alat-alat yang perlu dan sediakan permukaan dan sapu satu lapis bahan tampal (sealer) pada mana-mana permukaan yang retak dan tentu arah dan arahan P.Penguasa.	Pukal	-	-	
3	Menyediakan pekerja dan alat-alat yang perlu serta bekal dan sediakan permukaan dan sapu satu lapis cat asas dan dua lapis cat rintangan cuaca (Weathershield) dan tentu arah dan arahan P.Penguasa.(Cat JOTUN atau setaraf termasuk dengan Warranty).(Blok 2 tingkat 1.0 Unit)	M2	900		
4	Menyediakan pekerja dan alat-alat yang perlu serta bekal dan mengecat dua lapis cat emulsi pada permukaan dinding dan tentu arah dan arahan P.Penguasa. (Blok 2 tingkat 1.0 Unit)	M2	900		
5	Menyediakan pekerja dan alat-alat yang perlu serta bekal dan mengecat dua lapis cat emulsi pada permukaan siling dan tentu arah dan arahan P.Penguasa. (Blok 2 tingkat 1.0 Unit)	M2	400		
6	Menyediakan pekerja dan alat-alat yang perlu untuk kerja-kerja mengosok,buang cat lama dan sapu satu lapis cat logam dan dua lapis cat alkayd untuk railing tangga besi,pintu grill besi dan tentu arah dan arahan P.Penguasa.	Pukal	-	-	
	JUMLAH				

BIL.	KETERANGAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR SEUNIT (RM)	JUMLAH (RM)
D	<u>KERJA-KERJA MENAIKTARAF KANTIN (JUBIN LANTAI, ROLLER SHUTTER, LEPA DINDING, AWNING)</u>				
1	Kerja-kerja mengetuk lantai dan meratakan lantai yang tidak rata, memotong jalur-jalur dipermukaan lantai konkrit sebagai kunci untuk menjubin , membuat dan memasang 12mm turapan simen dan pasir (1:3) atau skrid dilepa licin untuk menerima jubin lantai serta kerja-kerja berkaitan.	M2	100.00		
2	Kerja-kerja membekal dan memasang 300mm x 300mm x 8mm jubin homogenous tidak termasuk skrid pada lantai, membekal dan memasang " Skirting" jubin berukuran mengikut kesesuaian dan membaikpulih semula kerja-kerja yang rosak.	M2	100.00		
3	Kerja-kerja melepa dinding menggunakan simen plaster biasa untuk permukaan baru mengikut arahan Pegawai Penguasa serta kerja-kerja berkaitan.	M2	100.00		
4	Kerja-kerja membekal dan memasang keluli lembut bulat, leper, bersudut dan berbentuk T serta lain-lain termasuk kerja-kerja merangka dan mengimpal di kaunter jualan kantin mengikut tentu arah dan arahan Pegawai Penguasa.	Pukal	-	-	
5	Kerja-kerja menyedia dan memasang awning bergelugur bagi keluasan melebihi 5 meter persegi termasuk 25mm tebal bingkai/ rangka besi (framing) di pasang mengikut arahan Pegawai Penguasa serta kerja-kerja berkaitan.	M2	20.00		
6	Kerja-kerja membuka, membuang, membekal dan memasang 300mm x 300mm x 300mm talang cucur atap (eave gutter), 1.20mm tebal dengan tepian salur berkumai dan direbat dengan menggunakan sambungan pelipat pateri termasuk pendakap pada jarak 300mm dari pusat ke pusat mengikut arahan Pegawai Penguasa serta kerja-kerja berkaitan.	M	10		
7	Kerja-kerja membuka, membuang, membekal dan memasang 150mm diameter salur tegak air hujan mengikut MS 1063, dengan sambungan soket dan dipasang pada dinding dengan bolt dan pendakap mengikut arahan Pegawai Penguasa serta kerja-kerja berkaitan.	M	6		
8	Membekal dan memasang penutup gulung (roller shutter) dari 0.5mm tebal keluli lembut tergalvani beroperasi secara manual, lengkap dengan semua alat tambah yang perlu mengikut penentuan pembuat.	M2	5		
E	<u>LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN</u>				
1	Membawa semua sampah keluar daripada kawasan sekolah dan membuang di tempat kontraktor.	Borong	-	-	
	JUMLAH				

JABATAN AGAMA ISLAM SELANGOR

KERJA-KERJA MENAIKTARAF DAN MEMBAIKPULIH SRA BUKIT KAPAR BARAT, DAERAH KLANG, SELANGOR DARUL EHSAN

BUTIRAN	JUMLAH (RM)
MUKA SURAT 1	
MUKA SURAT 2	
MUKA SURAT 3	
JUMLAH KESELURUHAN	

RINGGIT MALAYSIA :

TEMPOH SIAP :

Nama kontraktor :

No. kad pengenalan :

Alamat :

Tandatangan & cop kontraktor :

Tarikh :